
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 02-05-2022   

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Malou, Pia, Anja, Camilla  

Fraværende:  

Dagsorden  

1. Referent  

2. Næste møde og øvrige datoer  

3. Økonomi 

4. Udendørsbaner  

5. Lydanlæg  

6. Vedligehold og maling af bokse  

7. Status på elevskolen  

 

Ad. 1. Valg af referent  

Malou blev valgt som referent  

 

Ad. 2. Næste møde og øvrige datoer  

• Næste bestyrelsesmøde: tirsdag d. 7. juni  

• Alle aktiviteter for elevskolen kan ses på hjemmesiden: https://roskilde-

rideklub.dk/aktivitetskalender-2021  

• Stævnedatoer: d. 14. og 15. maj samt 30. og 31. juli.  

• Klargøring til stævne: d. 13. maj fra kl. 10.00.  

 

 

Ad. 3. Økonomi  

Banksaldo pr. 27.04.2022: 520.848 kr.  

YTD – april inklusiv: 31.857 kr.  

Kommende væsentlige betalinger:  

• SEAS: 22.637 kr.  

• DSV: 15.170 kr.  

• RT Beslagsmedie: 8.187 kr.  

 

 



Ad. 4. Baner  

Status på øverste bane:  

• Afretning og toplag mangler. Bestyrelsen er i gang med at kigge på løsningen med 

toplaget, da fiber er svært at få godkendt af kommunen. Vi har derfor i samarbejde med 

HC Skibby valgt at lægge quartz ridebanesand ud som toplag. Dette kan senere når/hvis 

en godkendelse kommer blandes med fiber. Det kan også i tilfælde af at leverandørerne 

ikke opnår godkendelse blandes med træflis. Quartz toplaget kan også stå alene uden 

videre opblanding. Jacob flytter og efterfylder sand/grus på øverste bane snarest og HC 

Skibby kommer med toplaget. Skibby står også for afretningen, så banen står skarpt til 

stævnet den 14 og 15 maj.  

 

 

Status på nederste bane:  

• Nederste bane kan benyttes til stævnet som den er lige nu – den skal dog vandes. Der er 

søgt til kommunen om ny bund – svar d. 2. juni. Pia indhenter tilbud. Udover banen skal 

dræning og kant også laves.  

 

Ad. 5. Lydanlæg  

Tilbud på nyt lydanlæg er indhentet – tilbuddet lyder på 30.775 kr. for udstyr inkl. moms. 

Installering og montering vil koste 25.000 kr. Bestyrelsen hører om nogen af klubmedlemmerne 

kan hjælpe, så montering evt. kan spares. Vi håber, at det kan komme op inden stævnet.  

 

Ad. 6. Vedligehold og maling af bokse.  

Vægge og bokse skal vaskes ned samt kalkes og males.  

Boksene skal behandles med linolie og terpentin – periode vil være midt juni så hestene er på græs 

– man bliver ansvarlig for sin egen boks og er fælles om staldgangene mm.  

 

Ad. 7. Status på elevskolen 

Vi har en hest stående til genoptræning, som vi snart får hjem. Derfor har vi nu i alt 11 stk.  

Til sommer er der planlagt 2 ridelejre.  

 


